

HKBN Enterprise Solutions HK Limited 香港寬頻企業方案香港有限公司



企業方案
Enterprise Solutions

9/F, KITEC, 1 Trademart Drive, Kowloon Bay, Hong Kong
Website: www.hkbnes.net

香港九龍灣展貿徑 1 號九龍灣國際展貿中心 9 樓
網址: www.hkbnes.net

Senior Management

Mr. Billy YEUNG Co-Owner and CEO - HKBNES & JOS Group

高層管理人員

楊德華先生 香港寬頻持股管理人兼行政總裁—企業方案及 JOS 集團

Business Activities

HKBN Enterprise Solutions (“HKBNES”) is an enterprise solutions arm of HKBN Group (“HKBN” or the “Group”). Headquartered in Hong Kong, the Group is a leading integrated telecom and technology solutions provider in Asia. HKBN’s Core Purpose is to “Make our Home a Better Place to Live”. The Group is managed by around 990 of Co-Owners (supervisory and management level Talents in the Group) who have skin-in-the-game through investing their family savings to buy shares of HKBN Ltd. (SEHK Stock Code: 1310) or investing a portion of their salary towards a common KPI for the beyond-Hong Kong business of the Group. The Group offers a comprehensive range of solutions that include broadband, data connectivity, cloud and data centre, managed Wi-Fi, business continuity services, system integration, cybersecurity, mobile services, roaming solutions, digital solutions, voice and collaboration, stationery and supplies that are cumulative to our one-stop-shop offering of Transformation as a Service (TaaS) and OTT entertainment. HKBN’s tri-carrier fibre infrastructure in Hong Kong covers about 2.4 million residential homes and over 7,400 commercial buildings and facilities.

業務概況

香港寬頻企業方案營運香港寬頻集團（「香港寬頻」或「集團」）旗下與企業方案相關的業務。集團總部設於香港，集團是亞洲具領導地位的綜合電訊及科技方案供應商。香港寬頻以「成就更美好家園」為核心目標，由約 990 位自資購入香港寬頻有限公司（香港聯合交易所股份代號：1310）股票，或投資部分薪金於集團香港以外業務共同關鍵績效指標的持股管理人（主任及管理級別人才）管理，實行利益共享、風險共擔。集團提供全方位方案，包括寬頻、數據連接、雲端與數據中心、Wi-Fi 管理、業務延續服務、系統整合、網絡保安、流動通訊、漫遊方案、數碼方案、話音及協作、辦公室用品—綜合為一站式的數碼轉型服務（Transformation as a Service）及 OTT 娛樂。香港寬頻的三重光纖網絡覆蓋香港約 240 萬住戶及逾 7,400 幢商業樓宇及設施。

Parent Company

Company Name: HKBN Ltd.
Location: Hong Kong

母公司

公司名稱：香港寬頻有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: HKBN JOS Limited
HKBN Enterprise Solutions Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：香港寬頻科技有限公司
香港寬頻企業方案有限公司